
 

 

 

Tarnów, 27 maja 2024 r. 

KRM.003.400.2025 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

Uprzejmie informuje, że na XIX sesji Rady Miejskiej 22 maja 2025 r. w punkcie „Zapytania i interpelacje 

radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Mirosław Biedroń 

złożył następujące wnioski: 

1. Zwrócił uwagę na konieczność odświeżenia oznakowania poziomowego ścieżek rowerowych, 

a zwłaszcza kontraruchów. Poinformował, że między innymi w bliskiej odległości od Urzędu 

Miasta są one zupełnie niewidoczne. Zaproponował, aby wzorem innych miast oznaczenia na 

trasie pojawiały się znacznie częściej, co zwiększy poczucie bezpieczeństwa obu stron. 

2. Zwrócił się z prośbą o uzupełnienie ubytków kostki brukowej na ścieżce rowerowej przy ulicy 

Poniatowskiego. 

3. Ponowił prośbę o sprawdzenie możliwości uruchomienia oświetlenia przy ulicy Batorego. 

Zaznaczył, że nawet jeśli to oświetlenie nie należy do miasta, warto ponaglić stosowną spółkę, 

aby zajęła się tą kwestią. 

4. W związku z ponawiającymi się prośbami Spółdzielni Mieszkaniowa Nadzieja, zwróciła się 

o instalację na osiedlu Brandstaettera monitoringu, który zostałby włączony w system 

monitoringu. Pokreślił, że jest to racjonalne rozwiązanie ze względu na możliwość podpięcia do 

istniejącego systemu w ramach ITS-u. 

5. Poprosił o przekazanie informacji, co z planami połączenia ciągiem pieszo-rowerowym ulicy 

Piłsudskiego z ulicą Mrożka, które pojawiła się w poprzedniej kadencji. Przypomniał, że Rada 

Osiedla „Paskówka” przeznaczyła środki na realizację ciągu pieszo-rowerowego z ławeczkami 

oraz oświetleniem.  

6. W związku z wysokimi temperaturami w sezonie zimowym, które mogą sprzyjać dużej liczbie 

komarów, zapytał, czy miasto przewiduje odkomarzanie w tarnowskich parkach oraz jakie 

byłyby to koszty. 

7. W imieniu mieszkańców, uczęszczających ul. Błotną i Jarą, zwrócił się z prośbą, aby, korzystając 

z prac nad drogą w kierunku budynków TBS-u, wygospodarować kilka dodatkowych miejsc na 

zielone, które mogłyby być również zostać elementem wzmacniającym możliwość korzystania 

z Parku Sanguszków. 

8. W związku z napływającymi informacjami o braku opieki ogrodniczej, pielęgnacyjnej nad 

parkiem sensorycznym w Parku Strzeleckim, którą w latach sprawowali uczestnicy Warsztatów 

Terapii Zajęciowej, prosił o informację jak to wygląda w tym roku, czy jest ona planowana oraz 

czy są na nią przeznaczone środki finansowe.  

 

 

 

 


